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 Rozpoczęcie obrad o godz. 10 00                                                          

Zakończenie obrad o godz. 10 50 

 

     P R O T O K Ó Ł   Nr  XII /2007  

SESJI   RADY  GMINY  USTKA 

 
odbytej w dniu  12 grudnia 2007 r  w  sali sesyjnej  

URZĘDU  GMINY  USTKA 

 

           Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski otworzył                  
XII obrady Sesji. Po powitaniu  radnych, sołtysów  , zaproszonych gości                          
Panią  Wójt  i  pracowników Urzędu  Gminy oświadczył, iŜ zgodnie                
z listą obecności  w posiedzeniu uczestniczy  15 radnych. 

 
Lista obecności  radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 
Lista obecności  sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 
Lista obecności gości zaproszonych zał. Nr 3 do protokołu. 

 
 

Nawiązując do projektu porz ądku obrad przekazanego 
wcześniej wszystkim radnym , Przewodnicz ący Rady Gminy 
Waldemar G ąsiorski zwrócił si ę z zapytaniem do radnych  czy 
mają propozycje i wnioski  do przedstawionego  porz ądku 
obrad.  

 
 
W związku z   brakiem   uwag do porz ądku obrad,  
Przewodnicz ący   Rady Gminy  Waldemar G ąsiorski przyst ąpił 
do realizacji nast ępuj ącego porz ądku obrad.  

 
 

Porządek obrad:  
 

1. Sprawy regulaminowe: 
   a/ otwarcie sesji 
          b/ zatwierdzenie prawomocności obrad 
          c/ przedstawienie porządku obrad 
          d/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
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2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 
3. Interpelacje i zapytania. 
 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 
1) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla północno – 
wschodniego fragmentu obrębu geodezyjnego Dębina                 
w gminie Ustka, 

 
2) uchylenia w części Uchwały Rady Gminy Ustka                          

Nr XXXIX/390/2006 z dnia 20 października 2006 roku                
w sprawie przystąpienia   do sporządzenia zmiany Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Ustka zatwierdzonego Uchwałą Rady 
Gminy Ustka Nr V/37/2002 z dnia 30 grudnia 2002 roku, dla 
części obszaru połoŜonego w obrębie geodezyjnym Dębina  
w Gminie Ustka, 

 
3) uchylenia w części Uchwały Rady Gminy Ustka                         

Nr XXXIX/391/2006 z dnia 20 października 2006 roku                  
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru 
połoŜonego w miejscowości Dębina w Gminie Ustka, 

 
4) zmian w budŜecie Gminy Ustka na 2007 rok, 

 
5) zmiany Uchwały Nr XI/107/2007 Rady Gminy Ustka z dnia              

12 listopada 2007 roku w sprawie ustalenia stawek opłaty 
miejscowej w Gminie Ustka, terminu płatności oraz sposobu 
jej poboru, 

 
6) opłaty targowej, 

 
7) ustalenia maksymalnej kwoty poŜyczek udzielanych przez 

Wójta Gminy Ustka w roku budŜetowym 2008, 
 

8) określenia wysokości sumy, do której Wójt moŜe zaciągnąć 
zobowiązania wynikające z umowy zawartej z Bankiem 
Gospodarstwa Krajowego, 
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9) zawarcia Porozumienia Międzygminnego pomiędzy Gminą 
Miasto Ustka, a Gminą Ustka w sprawie nadania obszarowi 
Gminy Ustka i Gminy Miasto Ustka statusu uzdrowiska. 

 
10) „Programu współpracy Gminy Ustka z organizacjami 

pozarządowymi, osobami prawnymi i jednostkami 
organizacyjnymi działającymi na podstawie przepisów                 
o stosunku państwa do Kościoła Katolickiego                                
w Rzeczypospolitej Polskiej, o stosunku Państwa do innych 
kościołów i związków wyznaniowych oraz o gwarancjach 
wolności sumienia i wyznania, jeŜeli ich cele statutowe 
obejmują prowadzenie działalności poŜytku publicznego oraz 
stowarzyszenia jednostek samorządu terytorialnego” na 2008 
rok, 

 
11) Nadania nazwy ulicy w miejscowości Wodnica. 

 
5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

6. Wolne wnioski i informacje.  

7. Zakończenie obrad. 

 
 

Przewodnicz ący Rady Gminy stwierdził, Ŝe do dnia 
dzisiejszego nie wpłyn ęły Ŝadne uwagi do protokołu z ostatniej 
Sesji w zwi ązku z tym poddał pod głosowanie : 

 
  

Protokół  Nr XI/2007  Sesji  Rady  Gminy  Ustka  odbytej  w dniu 
12 listopada  2007 r. 

 

Głosowało  - 15 
 

Za    - 15  
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie przyj ęła 
Protokół Nr XI/2007 z dnia  12 listopada  2007 r. 
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Ad. 2.   W dalszej cz ęści obrad Przewodnicz ący Rady Gminy udzielił 

głosu Pani Wójt, która przedstawiła sprawozdanie                           
z działalno ści w okresie mi ędzysesyjnym obejmuj ącym 
okres działania Urz ędu od dnia 13 listopada 2007 roku do 
dnia  11 grudnia 2007 roku. 
Treść sprawozdania stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu. 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski  zwrócił                     
się z zapytaniem czy są pytania do Pani Wójt w zakresie 
przedstawionego sprawozdania. 

 
 

W związku z brakiem zapytań kierowanych do Pani Wójt 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie: 

 
 

- Sprawozdanie Wójta z działalno ści w okresie 
międzysesyjnym obejmuj ącym okres działania Urz ędu od 
dnia 13 listopada 2007roku  do dnia 11 grudnia 2007 roku. 

 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie przyj ęła 
Sprawozdanie  Wójta z działalno ści w okresie 
międzysesyjnym.  

 
 

 
Ad. 3.     Interpelacje i zapytania. 
 

 
W przedmiocie sprawy głos zabrali: 
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Radny Wacław Laskowski 
- jestem w posiadaniu notatki dotyczącej przeglądu oczyszczalni 
ścieków Rowach. Przegląd dokonany był  przy udziale przedstawicieli 
Urzędu           i Zakładu Usług Wodnych. Stwierdzono wówczas pewne 
uchybienia na oczyszczalni ścieków (nieprawidłowości w gospodarce 
odpadami, niesprawność urządzeń, wystąpienie awarii itp.). 
Chciałbym zapytać jak wygląda sytuacja na dzień dzisiejszy. 

 
 

 

Ad. 4.  W kolejnym punkcie porz ądku obrad Przewodnicz ący 
Rady Gminy przedstawił: 

 
 
 

- projekt uchwały w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego d la 
północno – wschodniego fragmentu obr ębu geodezyjnego 
Dębina w gminie Ustka, 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji               
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 
  

Przewodnicząca Komisji Oświaty… Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie . 

 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie.  

 
  
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

  
 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 
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Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XII/117/2007 stanowi ącą załącznik  Nr 5                        
do niniejszego protokołu. 

 
 

- projekt uchwały w sprawie uchylenia w cz ęści Uchwały 
Rady Gminy Ustka  Nr XXXIX/390/2006 z dnia 20 
października 2006 roku w sprawie przyst ąpienia   do 
sporz ądzenia zmiany Studium uwarunkowa ń i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Ustka 
zatwierdzonego Uchwał ą Rady Gminy Ustka  Nr V/37/2002              
z dnia 30 grudnia 2002 roku, dla cz ęści obszaru poło Ŝonego 
w obr ębie geodezyjnym D ębina  w Gminie Ustka, 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji               
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 
 

Przewodnicząca Komisji Oświaty… Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie.  

  
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

  
 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 
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Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XII/118/2007 stanowi ącą załącznik Nr 6                          
do niniejszego protokołu. 

 
 

- projekt uchwały w sprawie uchylenia w cz ęści Uchwały 
Rady Gminy Ustka Nr XXXIX/391/2006 z dnia 20 pa ździernika 
2006 roku w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego d la 
części obszaru poło Ŝonego w miejscowo ści Dębina                    
w Gminie Ustka. 

 
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji               
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty… Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie . 

 
 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie.  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

  
 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 
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Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XII/119/2007 stanowi ącą załącznik  Nr 7                    
do niniejszego protokołu. 

 
 

- projekt uchwały w sprawie zmian w bud Ŝecie Gminy Ustka 
na 2007 rok. 

 
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji               
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 
  

Przewodnicząca Komisji Oświaty… Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie . 

 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie.  
 
  
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

  
 

Jadwiga Dic – Skarbnik Gminy 
- w związku z tym, Ŝe w okresie od posiedzeń Komisji został 
zwiększony budŜet gminy o dotacje, nastąpiła autopoprawka w 5 §. Po 
dokonanych zmianach budŜet Gminy Ustka na 2007 rok zamyka się 
kwotami: 
Dochody:      29.991.676 zł 
w tym dotacje na zdania zlecone    3.690.168 zł 
Wydatki:      30.296.108 zł 
W tym dotacje na zadania zlecone    3.690.168 zł 
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W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XII/120/2007 stanowi ącą załącznik Nr 8                         
do niniejszego protokołu. 
 

 
 

- projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/10 7/2007 
Rady Gminy Ustka z dnia 12 listopada 2007 roku w sp rawie 
ustalenia stawek opłaty miejscowej w Gminie Ustka, terminu 
płatno ści oraz sposobu jej poboru. 

 
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji               
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

  
Przewodnicząca Komisji Oświaty… Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie . 

 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

 
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 
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Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XII/121/2007 stanowi ącą załącznik  Nr 9                          
do niniejszego protokołu. 

 
 

- projekt uchwały w sprawie opłaty targowej. 
   

 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji               
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 
  

Przewodnicząca Komisji Oświaty… Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie . 

 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie..  

 
  
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

  
 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie  podj ęła 
Uchwał ę Nr XII/122/2007 stanowi ącą załącznik Nr 10           
do niniejszego protokołu. 
 

 

- projekt uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej k woty 
poŜyczek udzielanych przez Wójta Gminy Ustka w roku 
bud Ŝetowym 2008. 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji               
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 
  

Przewodnicząca Komisji Oświaty… Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie . 

 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie.  
  
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

  
 
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały : 

 
 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie  podj ęła 
Uchwał ę Nr XII/123/2007 stanowi ącą załącznik Nr 11                         
do niniejszego protokołu. 
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- projekt uchwały w sprawie okre ślenia wysoko ści sumy,           
do której Wójt mo Ŝe zaciągnąć zobowi ązania wynikaj ące                    
z umowy zawartej z Bankiem Gospodarstwa Krajowego. 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji               
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 
  

Przewodnicząca Komisji Oświaty… Jolanta Kostka  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

 
  

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie   podj ęła 
Uchwał ę Nr XII/124/2007 stanowi ącą załącznik Nr 12                       
do niniejszego protokołu. 
 

 
- projekt uchwały w sprawie zawarcia Porozumienia 
Międzygminnego pomi ędzy Gmina Miasto Ustka, a Gmin ą 
Ustka w sprawie nadania obszarowi Gminy Ustka i Gmi ny 
Miasto Ustka statusu uzdrowiska. 
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Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji               
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 
  

Przewodnicząca Komisji Oświaty… Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie . 

 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 
  
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

  
 
Radny Andrzej Zawada 
- na Komisji Oświaty padła informacja, Ŝe przed naszą Sesją będzie 
miało miasto .  Czy wprowadzono jakieś poprawki i zmiany. 
 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
- ta zmiana, o której była mowa na posiedzeniu Komisji - w naszym 
projekcie Porozumienia jest, Ŝe ponosimy koszty solidarnie, a miasto 
wprowadziło zapis, Ŝe Gmina Ustka oraz Gmina Miasto Ustka 
partycypować będą po 50 % w kosztach. Jest to jedyna zmiana, którą 
wprowadziły Komisje Miasta.  
 
 
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały : 

 
 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie  podj ęła 
Uchwał ę Nr XII/125/2007 stanowi ącą załącznik Nr 13                         
do niniejszego protokołu. 
 

 
 

- projekt uchwały w sprawie „Programu współpracy Gminy 
Ustka z organizacjami pozarz ądowymi, osobami prawnymi                             
i jednostkami organizacyjnymi działaj ącymi na podstawie 
przepisów o stosunku pa ństwa do Ko ścioła Katolickiego             
w Rzeczypospolitej Polskiej, o stosunku Pa ństwa do innych 
kościołów i zwi ązków wyznaniowych oraz o gwarancjach 
wolno ści sumienia i wyznania, je Ŝeli ich cele statutowe 
obejmuj ą prowadzenie działalno ści po Ŝytku publicznego 
oraz stowarzyszenia jednostek samorz ądu terytorialnego” 
na 2008 rok, 

 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji               
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 
  

Przewodnicząca Komisji Oświaty… Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie . 

 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie.  
  
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

  
 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały : 
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Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie  podj ęła 
Uchwał ę Nr XII/126/2007 stanowi ącą załącznik Nr 14                         
do niniejszego protokołu. 
 

 
 

- projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy                       
w miejscowo ści Wodnica. 

 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji               
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 
  

Przewodnicząca Komisji Oświaty… Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie . 

 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie.  
  
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

  
 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały : 
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Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie  podj ęła 
Uchwał ę Nr XII/127/2007 stanowi ącą załącznik Nr 15                         
do niniejszego protokołu. 
 

 
 
Ad. 5.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania . 

 
 

              Odpowiedzi na interpelacje i zapytania udzieliła Pani Wójt. 
 

Odpowiedź na zapytanie radnego Wacława Laskowskiego 
- jestem w posiadaniu notatki dotyczącej przeglądu oczyszczalni 
ścieków Rowach. Przegląd dokonany był  przy udziale przedstawicieli 
Urzędu i Zakładu Usług Wodnych. Stwierdzono wówczas pewne 
uchybienia na oczyszczalni ścieków (nieprawidłowości w gospodarce 
odpadami, niesprawność urządzeń, wystąpienie awarii itp.). Chciałbym 
zapytać jak wygląda sytuacja na dzień dzisiejszy. 

 

 
Pierwsze wizyty na oczyszczalni ścieków  w Rowach rzeczywiście 
budziły niepokój. Niewątpliwie sytuację potęgowały bardzo duŜe 
opady deszczu w okresie letnim. Na dzień dzisiejszy sytuacja na 
oczyszczalni ścieków uległa poprawie. Prawidłowo prowadzona 
gospodarka odpadami.  Oczyszczalnię kontrolował Wojewódzki 
Inspektor Sanitarny. Ponadto zleciłam wykonanie ekspertyzy  
oczyszczalni ścieków. Z dokumentu  wynika, Ŝe nie moŜemy  
bagatelizować problemu, naleŜy podjąć działania, mające na celu 
rozbudowę oczyszczalni i zmianę procesu technologicznego. Jestem 
po rozmowach z Politechniką Koszalińską w zakresie moŜliwości 
rozwiązań problemu miejscowości Rowy i okolic. Jestem po 
pierwszych uzgodnieniach i wizytach w instytucjach finansujących. 
Zostałam oficjalnie poinformowana, Ŝe moŜemy składać wniosek  
do Ekofunduszu    o dofinansowanie rozbudowy oczyszczalni 
ścieków.   
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W chwili obecnej przystępujemy do prac przygotowawczych                         
-   ogłoszenia i zaproszenia do składania ofert w zakresie 
rozbudowy oczyszczalni ścieków, ciągu technologicznego                       
i opracowania studium kanalizacyjnego dla gminy. Przed nami 
duŜa inwestycja polegająca na rozbudowie oczyszczalni, do 
rozmiarów gwarantujących odbiór ścieków w tej części gminy, 
gdzie wyraźnie zmienia się funkcje z terenów rolniczych na 
turystyczne.  Dotyczy to całego kompleksu Dębiny, Poddąbia                 
i  Machowinka. Urządzenia, które nie będą podlegały wymianie na 
skutek przeprowadzonych remontów czy rozbudowy oczyszczalni 
są sukcesywnie wymieniane. Na dzień dzisiejszy do większych 
zakupów naleŜą mieszadła, na dostawę których musieliśmy dość 
długo czekać. Nie ukrywam, Ŝe największym zagroŜeniem jest 
sezon letni. Dodatkowy biooblok,  który ma  powstać będzie 
pracował w systemie okresowym tj. tak, aŜeby po sezonie mógł być 
odłączony, by stali mieszkańcy nie ponosili dodatkowych kosztów 
utrzymania  pracy tego urządzenia. Nie mniej jednak co najmniej 
jeden sezon oczyszczalnia będzie musiała pracować w starym 
trybie.  
 
 
 

Ad. 6.     Wolne wnioski i informacje.  
  

Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy  
-  przedstawił informację dotyczącą  korespondencji przychodzącej               
do Biura Rady w okresie międzysesyjnym od dnia od dnia                              
12 listopada 2007 do dnia  11 grudnia 2007 tj. : 

 
 

1. W dniu 26-11-2007 wpłynęło pismo z Pomorskiego Urzędu 
Wojewódzkiego , dotyczące wyjaśnień odnośnie Uchwały 
XI/112/2007 Rady Gminy Ustka z dnia 12 listopada 2007 roku                
w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę                
i zbiorowe odprowadzanie ścieków  w zakresie wskazania terminu 
przedstawienia Wójtowi wniosku o zatwierdzenie taryf przez 
Zakład Usług Wodnych   w Słupsku. 
W dniu 30-11-2007 r. przesłałem wyjaśnienia Pani Wójt                            
w przedmiocie sprawy. 
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2. W dniu 29-11-2007 wpłynęło pismo Pani / */      – SP Zaleskie, 

Pani /*/          – SP Charnowo, Pani /*/       – SP Gąbino i Pani             
/ */      – SP Objazda  z prośbą o uchylenie błędnego zapisu                   
w  Uchwale Nr VIII/772007 Rady Gminy Ustka z dnia  15 czerwca 
2007 w sprawie zasad wynagradzania nauczycieli i ustalenia 
regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków, o zniesieniu dodatku 
funkcyjnego   za wychowawstwo dla nauczycieli oddziałów 
przedszkolnych. 
Przedmiotowe pismo przekazałem do Urzędu Gminy celem 
zajęcia stanowiska.  

 
3. W dniu 05-12-2007 wpłynęło pismo / * /          dotyczące notatki 

ze spotkania z Panią Wójt Gminy Ustka, które odbyło się                     
w Urzędzie Gminy Ustka dnia 21 listopada 2007 roku  w sprawie 
problemów związanych z  planami zagospodarowania 
przestrzennego w gminie Ustka w zakresie lokalizacji siłowni 
wiatrowych. 
Przedmiotowe pismo przekazałem do wiadomości na Komisje 
Rady. 
  

4. W dniu 05-12-2007 wpłynęło pismo Pani Wójt z prośbą                       
o odczytanie na dzisiejszej Sesji dotyczące kursu języka 
angielskiego dla Radnych i Sołtysów i pracowników Urzędu. 

 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski przedstawił: 
 
 
- Stanowisko Rady Gminy Ustka w sprawie zasad 
udzielania po Ŝyczek na termomodernizacj ę budynków – 
bloków mieszkalnych –  Wspólnotom Mieszkaniowym                 
z Terenu Gminy Ustka. 
 
 
Rada Gminy przyj ęła przez aklamacj ę w/w stanowisko 
zgodnie z zał. Nr 16 do niniejszego protokołu. 
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 Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 

- przypominam, Ŝe dzisiaj o godz. 12 00 mamy spotkanie                          
z przedstawicielem Urzędu Marszałkowskiego w sprawie 
moŜliwości pozyskiwania środków zewnętrznych, 
- informuję, Ŝe wszyscy zainteresowani, którzy chcą nabyć flagę 
gminą, mogą to zrobić poniewaŜ mamy dostawę, 
 
- informuję, Ŝe jest jedno miejsce dla ucznia, który ma  największe 
osiągnięcia w powiecie słupskim, który w nagrodę będzie mógł 
pojechać na Olimpiadę do Pekinu w 2008 roku. 

 
 
 Bogdan Sikorski Sołtys wsi Grabno - Zimowiska 

- chciałbym poruszyć starą sprawę i złoŜyć wniosek do Pani Wójt  
Grabno – Zimowiska leŜy przy drodze wojewódzkiej Nr 210. Jest 
szeroka korespondencja mieszkańców pomiędzy Gminą, a Gmina             
z Zarządem Dróg Wojewódzkich. Z perspektywy lat z tej 
korespondencji nic dla sołectwa nie wynikło. Chodzi                                  
o bezpieczeństwo mieszkańców poniewaŜ jest to droga o duŜym 
natęŜeniu  ruchu i przekraczaniu prędkości. Na drodze tej było 
bardzo wiele wypadków, śmiertelnych potrąceń. Wnioski w tej 
sprawie były róŜne. Odpowiedzi Zarządu Dróg Wojewódzkich były 
ciągle wymijające i nie powodowały Ŝadnego rozwiązania. By 
poprawić bezpieczeństwo mieszkańców naleŜałoby wykonać 
chodnik na drodze wojewódzkiej Nr 210. W planie gospodarczym 
jest ujęte to zadanie, lecz moim zdaniem przez okres kilkunastu lat 
nic w tym zakresie nie będzie zrobione, poniewaŜ odpowiedź Pani 
Wójt jest taka, Ŝe jeŜeli Zarząd Dróg Wojewódzkich będzie 
partycypował w kosztach budowy chodnika, to moŜe być wówczas 
realizacja tej inwestycji. Patrząc na korespondencję i wymijające 
odpowiedzi Zarządu Dróg Wojewódzkich, to widzi się, Ŝe  Zarząd 
Dróg Wojewódzkich nie jest zainteresowany  bezpieczeństwem 
mieszkańców. Zarząd nic nie robi w tym kierunku, nawet nie 
wykosi przydroŜnych rowów itp. Chciałbym złoŜyć wniosek, by 
Urząd Gminy stanowczo postarał się  rozwiązać sprawę  budowy 
chodnika przy drodze wojewódzkiej  Nr 210. 

 
 
 
Bogdan śabiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- w związku z tym, Ŝe Komisja BudŜetowa opracowuje plan pracy 
komisji na rok 2008,  zwracam się do dyrektorów jednostek, 
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sołtysów, radnych o zgłaszanie do Biura Rady (w tym tygodniu) 
problemów i uwag do uwzględnienia ich w planie pracy komisji  

 
 

 
Ad. 7.     Zakończenie obrad.  
 
 
 

Przewodnicz ący Rady Gminy poinformował, i Ŝ następne 
posiedzenie Rady  planowane jest  na 28 grudnia 200 7 roku. 
Dzisiaj Pa ństwo otrzymacie komplety materiałów na nast ępną 
Sesję. 

 
 

Przewodniczący Rady Waldemar Gąsiorski złoŜył Ŝyczenia 
świąteczne. 
 
 
 
  Wobec zrealizowania porz ądku obrad Przewodnicz ący Rady 
Gminy o godz. 10 50  zamknął XII Sesj ę Rady Gminy Ustka. 

 
 
 
  Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 
 Protokołowała     Przewodniczący Rady 

      /-/ WALDEMAR GĄSIORSKI 
 GraŜyna Frankiewicz 
 
 
/ * /  Wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do 
informacji publicznej ze względu na prywatność osoby fizycznej lub tajemnicy 
przedsiębiorcy. 


